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Kort rapport från vårens arbete:

Sen årsmötet på årets båtmässa i Älvsjö har styrel-
sens möten skett digitalt. Efter sommaren blir det 
dock ändring på det, se längre ner I brevet.

• Den 21 mars deltog flera i styrelsen på SRF:s Skärgårds-
riksdag, den första i Sverige, som skedde i samarbete med 
Länsstyrelsen och Tillväxtverket. Vi hoppas nu att det blir 
ett fortsatt årligt evenemang där skärgårdsfrågorna lyfts 
till nationell nivå. 

• Vi fortsätter vårt samarbete med Södertörns högskola i 
skärgårdsforskningens tecken.

• SIKO välkomnar Skärgårdshandlarna som ny medlems-
förening. Passar bra när regionen planerar för dialog-
möten om kommersiell service i skärgården.

• SIKO har lämnat ett remissyttranden angående trafik-
förändringar 2025 (T25), i tätt samarbete med Skärgårdens 
trafikantförening. SIKO har även yttrat sig om bildandet 
av Nämdöskärgårdens nationalpark. Ytterligare en ska 
lämnas till hösten gällande föreskrifter och skötselplaner 
för det tänkta området.

• Region Stockholm har nyligen lagt ut RUFS 2060 på samråd, 
här har vi ytterligare något att yttra oss om till hösten.

• SIKO jobbar också med Postnords stoppade leveranser av 
medicin, främst sådan som kräver kylkedja, till skärgårds-
borna. Det går sådär trots att både Länsstyrelsen och 
regionen är med och trycker på. Just i veckans nr av Tidn 
Skärgården har Gustav Hemming skrivit ett skarpt och bra 
debattinlägg riktat till Postnords nya VD. 

• Att glädjas åt är Skärgårdspaketet, en dialogmetod som 
Värmdö kommun lanserat. Det har resulterat i en rad bra 
förankringar med skärgårdsborna i Värmdö gällande 
kommunala frågor som rör öborna. Nu senast med en 
beslutad markanvisning på kommunens mark på Svartsö 
och Möja. Stort grattis! Ett spännande ptojekt att följa.

• Våra representanter i Skärgårdsstiftelsens nya styrelse 
har lyft naturvårdsfrågorna, inte minst för arrenda-
torerna, och röner ett visst intresse från flera styrelse-
ledamöter. 

• SIKO deltar i flera nätverk, bland annat Länstyrelsens 
EkosystemBaserad HavsFörvaltning (www.ebhf.se). 
Missa inte intressanta frukostwebbinarium, som 
går att se i efterhand.

• Nästa gång styrelsen ses blir på Landsort i augusti, 
då har vi bland annat möjlighet att titta närmare på 
RUFS 2060. 

• Men först är det sommar med allt vad det innebär 
för oss i skärgården. Vi kanske ses på någon ö?

Ha nu en skön skärgårdssommar 
och glad midsommar på er alla!

Nilla, ordförande

www.levandeskärgård.se 
www.siko.org.se 

Fotot ovan föreställer båtmodellen, som föräras den 
som för tillfället är SIKO:s ordförande. SIKO fick den i 
gåva av Skärgårdsstiftelsen för precis 30 år sen när SIKO 
firade 25 år som organisation. Modellen ”Stävöka från 
Långviksskär” i skala 1:5 är gjord av Claes Kruckenberg, 
bofast på Aspö strax norr om Nämdö. Blommorna är 
midsommarplockade på Nämdö, det lilla som fanns kvar 
efter att öns hjortar ätit sig mätta. Fotot nedan är från 
Munkö, ett naturreservat nära Nämdö där blommorna 
får vara ifred för envisa växtätare. Foto: Nilla Söderqvist
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